
NASH GENERALFORSAMLING CHRISTIANSSAND SMASH V2024 

Oppmøte: Larmonien, Åsblæst’n, Teknolikken, Dei taktlause, Biørneblæs, Berseblæsen, 

Bibelblæsen, Motstanden 

- Godkjenning av dagorden 

o Den er godkjent! 

- Valg av møteleder og referent 

o Nash leder er møteleder og Agne er referent 

o Godkjent 

- Valg av 2 personer til signering av protokoll 

o Thomas Walmsley 

o Lars Jacob Ruland Jacobsen 

- Godkjenning av innkalling 

o Kommentar om å legge inn årsmelding + budsjett sammen med 

møteinnkallingen (særlig i discord). Det var kun sendt på mail til ledere 

o Godkjent 

- Godkjenning av årsmelding 

o Har hatt 2 møter, blant annet fått byttet bank, snakk om å opprette flere 

@NASH.no epostadresser, + ny logo til NASH 

o Godkjent 

- Godkjenning av budsjett 

o Kommentarer: Noen korps ønsker påminnelser for kontingent 

o Godkjent  

- Godkjenning av regnskap 

o Kommentarer:  

o Godkjent 

- Vedtektsendringer 

o Forslag fra Thomas: Æresmedlemskap kan gis til personer utenfor medlemslag 

og utenfor NASH, men at dette ikke gir stemmerett 

o Kommentar: Larmonien har egne æresmedlemskap og det er spørsmål ved 

om NASH  

o Kommentar: Dette kan være en fin ting å gjøre som kan gjøre at NASH blir 

mer enn en «bankkonto»  

o Kommentar: Dette er tenkt at det skal være fra NASH fordi det representerer 

noe gjort for SMASH 

o Kommentar: Det er ikke noe galt/feil i at en person mottar flere 

æresmedlemskap fra for eksempel flere organisasjoner 

o Kommentar: Ved spørsmål om dette kommer til å bli brukt i fremtiden, og 

Åsblæst’n sier at de har en æresmedlemskap men at den kun brukes fra en tid 

til en annen 

o Kommentar: Ordlyden om at det skal vedtas ved generalforsamling er god 

o Kommentar: Tanken er at dette skal være en formell måte å gi anerkjennelse 

for, noe som er mer enn bare en takkemail og vise mer takknemlighet for. Det 



er ikke nødvendigvis tenkt å gi noen «fordeler» men kanskje å gi noen ekstra 

invitasjoner til ulike ting. 

o Kommentar: Hvis dette gjøres MÅ det lages en diplom og instagrampost.  

o Avstemming: 14 for, 3 blankt, 1 mot 

o Resultat: Vedtaket er vedtatt! 

- Forslag om å gjøre om stemming av Æresmedlem fra lukket notering til åpen notering 

o Vedtatt 

- Forslag til Æresmedlemmer: 

o Jan Erik Helleren: Han er fra Korpsnett og har fikset både Langemann 

arrangement OG improkurs for oss. Han skal komme på intimkonserten og 

snakke litt med oss og gi alle på årets SMASH en korpsnett medalje 

▪ Kommentar: Hans innsats burde belønnes 

▪ Kommentar: I denne korte perioden med innføring av 

Æresmedlemmer, så er han en som definitivt som fortjener det! 

▪ Kommentar: Han har gått «above and beyond» for å skape et bedre 

forhold mellom SMASH og Korpsnett, og han gjør mye innsats for å 

styrke studentorchester-miljøet 

▪ Avstemming: 16 FOR, 1 blank, 1 MOT (F u Kristian)  

▪ Resultat: FOR  

o Bjørn Morten Kjærnes: Han lagde arrangementet for Langemann til oss med 

en brukket tommel men med litt treighet 

▪ Kommentar: Han er allerede en kjent arrangør, og det å bli betalt for å 

lage et arrangement, selv om det er ment for SMASH så er det kanskje 

sett på som jobben hans 

▪ Resultat: Mot 

- SMASH arrangør V2025 

o Nidaros har meldt seg 

o 2025 er 60 års jubileum for SMASH, men teknisk sett under høsten 

o Kommentar: Det er 60 år siden den første SMASH i Trondheim, så det er bare 

passende 

o Resultat: Vedtatt! 

- Valg av styremedlemmer 

o Økonom 

▪ Sindre fratrer, og det må fylles opp en ny. Helst spredt regionsvis 

▪ Olai Gaarn Skogen melder seg til å stille 

▪ Resultat: Vedtatt! 

o Skribent 

▪ Agne fratrer ☹  

▪ Var noen fra Bibelblæsen som skulle melde seg, men hun klarte ikke å 

dukke opp i dag (buuu), Schjæf Værdal melder Astrid Margrethe Ohna 

til å stille 

▪ Resultat: Vedtatt! 

o Øvrig styremedlem 

▪ Ludo Adriaan Paul van der Lee stiller.  



▪ Grilling av Ludo. «Hvorfor ønsker du å stille» «Jeg har nok dødtid som 

det er». «Hva er favorittformen din for potet?» «Ehmm.. Pommes 

frites»  

▪ Resultat: Vedtatt! 

- Eventuelle saker: 

o Det er ikke kake på møtet 

▪ Kommentar: Hvis vi skal ha kaker på møtet, så må NASH vedta i 

budsjettet at det skal lages kake 

- Avduking av ny logo!!!!!! 

o Ragni har designet ny logo, en fin logo med et horn og en stikke + NASH sitt 

fulle navn på. Hun har fått en DESIGNER button 

- Møtekritikk 

o Vi skulle ha hatt møtet ute! 

o Det er bra å ha møte inne! 

- Møtet hevet! 

 

Undertegnede: 

Thomas Walmsley                                                                                                                               

 

 

Lars Jacob Ruland  

 

 


